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لخ پوزنان قیمت جدید تعیین می کند
قلی زاده در پرسپولیس، به شرط 

رضایتنامه عبدالکریم!

آخرین خبر در مورد علی قلی زاده ارسال سه 
پیشنهاد جدید برای انتقال زمستانی این وینگر 

تیم ملی ایران است.
به گزارش ورزش سه، علی قلی زاده در پایان 
بازگشت  خودت،  طولانی مدت  مصدومیت 
و  داشته  پوزنان  لخ  ترکیب  به  چشمگیری 
توانسته تا حدی به انتظارات هواداران این تیم 
باشگاه مشهور،  این  تاریخ  از بزرگترین خرید 
پاسخ دهد. اما همچنان نیم نگاه او و باشگاه 
به صورت  که  است  پیشنهاداتی  به  لهستانی 
قرار  پوزنان  لخ  نامه رسان  خروجی  در  مرتب 

می گیرد.
در مدتی که انتقال او به پرسپولیس منتفی 
خرید  برای  جدید  پیشنهاد  سه  حالا،  تا  شد 
اما همچنان  پوزنان رسیده  لخ  به  بازیکن  این 
بازیکن  این  مشتری  جدی ترین  پرسپولیس، 
بازیکن  این  انتقال  برای  قرمزها حتی  و  است 
در پنجره زمستانی هم شانس خود را امتحان 

خواهند کرد.
پرسپولیس در نقل و انتقالات ابتدای فصل 
اما  رفت  پیش  قلی زاده  خرید  قدمی  یک  تا 
بازیکن و یک گل و یک  این  شروع درخشان 
از  کلی  به  پوزنان  لخ  تا  پاس گل، سبب شد 
یک  استقبال  به  و  کند  صرف نظر  او  فروش 

فصل خوب با این بازیکن برود.
قلی زاده در ادامه فصل نیز روزهای درخشان 
خود را ادامه داد و حالا با سه گل و سه پاس 
گل، روزهای خوبی را در سرمای پوزنان پشت 
به  را  خود  توانسته  کم  کم  او  می گذارد.  سر 
ترکیب اصلی تیمش تحمیل کند و چهار بازی 
متوالی هم در ترکیب اصلی تیمش قرار بگیرد 
و امیدوار است در نیم فصل دوم نیز کار خود 
را ادامه دهد و جای پایش را در ترکیب سفت 

کند.
اما ممکن است در همین حد فاصل کوتاه 
باز شدن پنجره زمستانی، پرسپولیس یا باشگاه 
دیگری، قلی زاده را به خدمت بگیرد. لخ پوزنان 
ابتدای فصل قیمت رضایتنامه قلی زاده را  در 
بین 1.5 تا 2 میلیون یورو تعیین و این بازیکن 
نیز تمایل خود برای انتقال به پرسپولیس را هم 
اعلام کرد اما در نهایت این بمب تابستانی به 

سرانجام نرسید.
بنابراین سایر پیشنهادات واصله برای جذب 
این بازیکن، احتمالا مورد توجه او قرار نخواهد 
پایان  تا  می دهد  ترجیح  قلی زاده  اما  گرفت. 
فصل در تیم لهستانی بماند و سپس انتقال 
خود به یک تیم اروپایی دیگر را به ثمر بنشاند 
تا شاید شانس رویابافی بیشتر در قاره سبز را 
داشته باشد. با این حال اگر پیشنهاد اروپایی 
در خور برای وینگر تیم ملی نرسد، او تنها یک 
منع برای انتقال به پرسپولیس خواهد داشت.

باتوجه به اینکه او در پایان فصل تنها یک 
سال دیگر با لخ پوزنان قرارداد خواهد داشت، 
بنابراین احتمالا رقم رضایتنامه او کاهش نسبی 
باشد  دشوار  هنوز  شاید  اما  کرد  خواهد  پیدا 
که این عدد کمتر از یک میلیون یورو تعیین 
شود، مگر اینکه پرسپولیس در مذاکرات خود 
این عدد را کاهش دهد یا تحت تاثیر عملکرد 

قلی زاده این عدد پایین تر بیاید.
اما در هر حالت، پرسپولیس برای خرید این 
بازیکن باید چیزی در حدود 1.3 میلیون دلار 
خواهد  دریافت  عبدالکریم  رضایتنامه  از  که 
کرد، بپردازد یا اینکه منتظر و امیدوار بنشیند 
تا شاید یک فصل و نیم بعد، قلی زاده به عنوان 
بازیکن آزاد به ایران بیاید، البته بعید است که 
باشگاهی اروپایی نظیر لخ پوزنان، حاضر شود 
که گرانترین بازیکنش، به صورت مجانی تیم 

بعدی خود را انتخاب کند.
او  امضای جدید در سرنوشت  بنابراین یک 
وجود خواهد داشت: تمدید با لخ، حضور در 
تیم خارجی جدید و یا انتقال هیجان انگیز به 

ایران )پرسپولیس(.

اولین تصمیم بزرگ روبرتو پیاتزا بعد از 
حضور در ایران

سرمربی ایتالیایی و یک سورپرایز 
احتمالی

آستانه  در  ایران  والیبال  ملی  تیم  سرمربی 
یک تصمیم بسیار بزرگ قرار دارد.

مسابقات  از  پس  سه،  ورزش  گزارش  به 
انتخابی المپیک دو سال پیش دیگر سیدمحمد 
موسوی برای تیم ملی والیبال ایران به میدان 
همچنین  ایران  والیبال  ستاره  فوق  نرفت. 
خداحافظی  رقابت ها  آن  از  بعد  هیچ وقت 
رسمی انجام نداد و حتی بعد از قهرمانی فصل 
گذشته فولاد سیرجان در لیگ برتر در واکنش 
به سوال خبرنگار ورزش سه مبنی بر حضور 

دوباره در تیم ملی پاسخ مبهمی داد.
رقابت های  در  موسوی  محمد  حال  این  با 
لیگ ملت های سال گذشته در ترکیب تیم ملی 
حضور پیدا نکرد تا اخبار پیرامون خداحافظی 
او قوت بیشتری بگیرد اما باز هم این بازیکن 
به شکل رسمی این کار را انجام نداد. بعد از 
جام  رقابت های  در  سیرجان  فولاد  قهرمانی 
موسوی  سیدمحمد  هم  باز  آسیا  باشگاه های 
در پاسخ به سوال خبرنگار ورزش سه درباره 
بازگشت به تیم ملی پاسخ عجیبی داد و گفت 
باشد  داشته  نیاز  او  به  روزی  ملی  تیم  اگر 
را  فرصت  است  بهتر  اما  کرد  نخواهد  دریغ 
به جوان ترها بدهد؛ یک جواب کاملاً دو پهلو 
باز  پایان داستان او و تیم ملی را  که باز هم 

گذاشت.
والیبال  ملی  تیم  در  پیاتزا  روبرتو  با حضور 
و  شده  مطرح  بزرگ  سوال  یک  دوباره  ایران 
آن این است که آیا سرمربی ایتالیایی محمد 
موسوی را به تیم ملی دعوت خواهد کرد یا از 
نام بزرگ چشم پوشی می کند و تصمیم  این 
می گیرد تیمش را بدون این فوق ستاره آماده 

رقابت های سال آینده کند.
بر اساس اطلاعاتی که به دست ما رسیده 
توماس  یعنی  خود  دستیار  از  پیاتزا  روبرتو 
توتولو که اشراف کاملی بر والیبال ایران دارد 
که  کرده  سوال  موسوی  سیدمحمد  درباره 
ایتالیایی  این موضوع نشان می دهد سرمربی 
نسبت به این بازیکن اصلاً بی تفاوت نیست و 
هر فرضیه ای درباره موسوی امکان پذیر است. 
البته این یک طرف ماجراست و باید دید که 
حتی در صورت دعوت روبرتو پیاتزا از محمد 
موسوی خود این بازیکن علاقه ای به بازگشت 

به تیم ملی دارد یا خیر.
اما  سن  رفتن  بالا  وجود  با  موسوی  محمد 
همچنان یکی از بهترین بازیکنان حال حاضر 
ایران است و سال گذشته موفق شد  والیبال 
عنوان ارزشمندترین بازیکن لیگ برتر را از آن 
خود کند. او همچنین در جام باشگاه های آسیا 
نیز یکی از ارکان قهرمانی فولاد سیرجان بود 
پیاتزا  او شاید روبرتو  و همین فرم فوق العاده 
را وسوسه کند که هر طور شده او را راضی به 

همراهی تیم ملی کند.

 مذاکرات فشرده پرسپولیسی ها
 برای تمدید قرارداد

ستاره ازبکستانی

که  جلساتی  در  پرسپولیس  باشگاه  مدیران 
با مدیربرنامه های وینگر ازبکستانی تیم خود 
داشته اند خواستار تمدید قرارداد او شده اند.

فوتبال  تیم  مهر،  خبرنگار  گزارش  به 
پرسپولیس این روزها تمرینات خود را در شهر 
عراق  الشرطه  تیم  با  دیدار  برای  قطر  دوحه 
کارلوس  خوان  شاگردان  و  می کند  پیگیری 
پیروزی  با کسب  بتوانند  تا  امیدوارند  گاریدو 
در این بازی مهم شانس خود برای صعود به 
مرحله حذفی رقابت های لیگ نخبگان آسیا را 
تیم  هواداران  دغدغه  از  یکی  دهند.  افزایش 
اوستون  با  قرارداد  تمدید  به عدم  پرسپولیس 
ارونوف وینگر ازبکستانی سرخ ها باز می گردد.

از همین رو مدیران باشگاه پرسپولیس طی 
روزهای اخیر با مدیربرنامه های ازبکستانی این 
بازیکن مذاکراتی را داشته اند تا پس از جلب 
نظر هر دو سمت، تمدید قرارداد انجام شود 
نداده  رخ  اتفاقی  چنین  لحظه  این  به  تا  که 
دلیل  به  و  جاری  فصل  در  ارونوف  است. 
دیدارهای  اکثر  در  متوالی  مصدومیت های 
حال  این  با  اما  است  بوده  غایب  پرسپولیس 
مدیران باشگاه پرسپولیس در تلاش هستند تا 
رضایت بازیکن ازبکستانی خود را برای تمدید 

قرارداد جلب کنند.
پایان  تا  ازبکستان  فوتبال  ملی  تیم  وینگر 
فصل با سرخ ها قرارداد دارد و در صورتی که 
تا آن زمان پرسپولیس نتواند قرارداد ارونوف را 
تمدید کند او می تواند به عنوان بازیکن آزاد به 
هر باشگاهی بپیوندد که همین موضوع باعث 

نگرانی هواداران این تیم شده است.
ترکیب  از  دوری  مدت ها  از  پس  ارونوف 
مقابل  دوشنبه  فردا  بازی  در  پرسپولیس 
در  و  دارد  قرار  کادرفنی  اختیار  در  الشرطه 
برای  می تواند  گاریدو  صلاحدید  صورت 

پرسپولیس به میدان برود.

جدید  دولت  آمدن  کار  روی  ابتدای  همان  از   
مشخص بود که تغییراتی در هلدینگ بزرگ نفتی 
خلیج فارس به وقوع خواهد پیوست و فرد دیگری 
سابق  رئیس  عسکری،  علی  عبدالعلی  جانشین 
سازمان صدا و سیما خواهد شد. این تغییر در این 
واحد اقتصادی بزرگ اما جزء آخرین تصمیمات دولت 
جدید برای جابه جایی پست های کلیدی محسوب 
می شود. هم به این دلیل که علی عسکری شخصی 
پرسابقه و پرنفوذ در بدنه سیاسی کشور است و هم 
به این دلیل که وزارت نفت برای این تغییرات احتیاج 

به زمان کافی داشت.
محمد  نهایت،  سه،در  ورزش  گزارش  به 
بازرگانی و از چهره های  شریعتمداری، وزیر سابق 
مطرحی که پیش از تایید صلاحیت ها خود نامزد 
ریاست جمهوری هم بود، پس از گمانه زنی ها، روز 
گذشته رسماً به عنوان رئیس هلدینگ خلیج فارس 
ایران  اقتصاد  در  کلیدی  و  مهم  صندلی  این  روی 

نشست.
البته هلدینگ خلیج فارس مدتی است که بدل به 
ورد زبان اهالی فوتبال و ورزش در ایران هم شده 
باشگاه  مالکیت  تحویل  از  پس  که  اتفاقی  است. 
استقلال به این هلدینگ اتفاق افتاد. جالب اینکه 
بانک تجارت اولین خریدار باشگاه استقلال در مسیر 
خصوصی سازی بود اما با نارضایتی هواداران از حضور 
این بانک دولتی به عنوان مالک باشگاه استقلال و 
مقایسه آن با بانک ملت که قرار بود در آن زمان 
پرسپولیس را خریداری کند، علی خطیر، مدیرعامل 
وقت استقلال، تلاش بسیاری کرد تا خصوصی سازی 
را در مسیر شرکت قوی تری قرار بدهد و در نهایت 
هلدینگ خلیج فارس را با اصرار بسیار زیاد و مذاکره 
با قربان زاده، رئیس وقت سازمان خصوصی سازی، 

جایگزین بانک تجارت کرد.
جالب اینکه هلدینگ خلیج فارس، که امور ورزشی 
خود را به شهریاری، مدیرعامل سابق باشگاه صبا 
و معاون سابق اداره مالی سازمان صدا و سیما در 
دوره علی عسکری واگذار کرده بود، با قدرت گرفتن 
از  امور اجرایی را  این باشگاه پرطرفدار تهرانی،  در 
خطیر گرفت و این مدیر موفق آن زمان استقلال را، 
علی رغم صدرنشینی، به سمت درهای خروج هدایت 
کرد تا خطیر اولین قربانی تصمیمی باشد که برای 
انجام آن زحمات زیادی کشیده بود! اتفاقی که در 
نهایت باعث شد قهرمانی فصل گذشته نیز از دست 

استقلال بپرد.
با این حال، با توجه به پشتوانه مالی این هلدینگ 
ادامه  خود  امیدواری  به  همچنان  هواداران  نفتی، 
داده و در انتظار تغییرات مثبتی در این فصل بودند 
اما عملکرد عجیب و غریب در باشگاه استقلال در 
نهایت رضایت آنها را جلب نکرده و حالا آبی پوشان 
شرایط مساعدی در آسیا و لیگ ندارد و تغییر پیش 

خواهد  قرار  استقلال  طرفداران  استقبال  مورد  رو، 
گرفت.

نکته مهم درباره شریعتمداری که اختصاراً محمد 
شریعت خوانده می شود، حضور او در سمت عضو 
هیئت رئیسه فدراسیون فوتبال در زمان فدراسیون 
موفق محمد دادکان است و او بعدها نیز در دولت 
ورزش  بدنه  به  را  دادکان  بوده  علاقه مند  روحانی 
وصل کند. اتفاقی که البته در آن زمان رخ نداد. با 
این حال، به محض تغییر در سمت ریاست هلدینگ 
خلیج فارس و ورود شریعت، شایعه حضور دادکان 
به عنوان عضوی از مجموعه ورزشی این هلدینگ، 
بر سر زبان ها افتاده که هنوز مشخص نیست تا چه 
با  حد درست باشد. در عین حال، استقلال قطعاً 

تغییراتی جدی مواجه خواهد شد.
رئیس هیئت مدیره: احمد شهریاری در حال حاضر 
ریاست هیئت مدیره استقلال را بر عهده دارد و قطعاً 
با جدایی علی عسکری از هلدینگ، اولین فردی است 

که این مجموعه بزرگ را ترک خواهد کرد.
عنوان مدیرعامل  به  فرشید سمیعی  مدیرعامل: 
باشگاه  این  در  موفقی  عملکرد  استقلال  باشگاه 
دلایل  و  ادعا  خود  است  ممکن  اگرچه  و  نداشته 

دیگری را برای این موضوع اعلام کند اما به نظر، او 
نیز قربانی تغییرات پیش روی استقلال خواهد بود. 
در عین حال، ممکن است این موضوع کمی با تاخیر 
پیش برود چرا که برخی از چهره های نزدیک، درباره 
احتمال ابقای وی تا انتخاب بهترین گزینه صحبت 
استقلال  باشگاه  سابق  مدیران  جمع  از  می کنند. 
عنوان جایگزین های  به  برخی چهره های جدید،  و 

احتمالی سمیعی نام برده می شود.
مهدی  حاضر  حال  در  مدیره:  هیئت  اعضای 
حیدرزاده، مصطفی کارخانه و مهدی افضلی عضو 
گفته  که  هستند  استقلال  باشگاه  مدیره  هیئت 
کرد.  خواهند  تغییر  افراد  این  تمامی  که  می شود 
بیژن طاهری یکی از چهره هایی است که به عنوان 
پیشکسوت، برای حضور در هیئت مدیره مد نظر قرار 
دارد و همچنین به اسم هایی مانند هادی طباطبایی 
نیز اشاره شده است. رئیس  نامجومطلق  و مجید 
هیئت مدیره و مدیرعامل، به اضافه یک پیشکسوت 
و دو عضو دیگر که احتمالاً یکی از آنها اقتصادی و 
دیگری یک چهره شناخته شده ورزشی - مدیریتی 
خواهد بود، ترکیب هیئت مدیره استقلال را تشکیل 

خواهند داد.

رئیس آکادمی: با توجه به روابط قدیمی میان احمد 
شهریاری و محمدحسین ضیایی این احتمال جدی 
وجود دارد که ضیایی به سرعت جای خود را به فرد 
برآیند کلی فعالیت  دیگری بدهد، به خصوص که 
از دید هواداران و رسانه ها  استقلال  باشگاه  او در 
چندان مثبت نبوده اگرچه بود سعی کرده کارش را 

به بهترین شکل انجام بدهد.
تذکر:

- بحث حضور محمد دادکان در تصمیمات کلان 
ورزشی هلدینگ خلیج فارس در شرایطی مطرح شده 
که با توجه به پیشینه حضور این مدیر با سابقه 
در پرسپولیس، ممکن است حضور او در هلدینگ 
آینده استقلال، کمی  بر  او  اثرگذاری تصمیمات  و 
خوشایند هواداران این تیم نباشد اگرچه با حضور 

افراد مستقل این اتفاق رخ نخواهد داد.
- به عنوان نکته پایانی باید گفت که با توجه به 
تغییرات در هلدینگ، هواداران استقلال در انتظار 
بهترین انتخاب ها و حضور افراد امیدوار کننده در 
رأس مدیریت باشگاه هستند تا روح و خون تازه ای 
در باشگاه جریان پیدا کرده و مسیر تعالی در باشگاه 

شروع شود.

رئیس جدید هولدینگ و تغییرات پیش رو

استقلالزیرورومیشود؟
تغییرات مد نظر هلدینگ خلیج فارس برای باشگاه استقلال تا آخرین لحظه حضور عبدالعلی علی عسکری در سمت خود ادامه داشت.

هلدینگ خلیج 
فارس مدتی 

است که بدل 
به ورد زبان 

اهالی فوتبال 
و ورزش در 

ایران هم شده 
است. اتفاقی که 

پس از تحویل 
مالکیت باشگاه 
استقلال به این 
هلدینگ اتفاق 

افتاد

رویکرد جدید و عجیب صداوسیما در تقابل ورزش تاکنون در تاریخ رسانه سابقه نداشته 
است.

به گزارش خبرآنلاین؛ رسانه ملی و ورزش؛ این روزها بدل به دو خط موازی شده اند 
که هیچگاه بهم نمی رسند. دو حوزه ای که در طول تاریخ همیشه یار غار هم بوده اند و 
در کنار هم برای اعتلای نام ایران کوشیده اند و پسوند ملی در کنار نام آنها به چشم می 

خورد اما این روزها در مقابل هم قرار گرفته اند گویی دو رقیب و حتی دو دشمن مقابل 
هم ایستاده اند. در این مسیر اما همه مناقشات در سوی جام جم می آید. جزیره ای جدا 
افتاده و عریض و طویل در جغرافیای ایران که در انحصارگرایی شهره خاص و عام است 
و حتی از وظایف روتین و بدیهی خود را انجام نمی دهد. جزیره ای با بودجه ای هنگفت 
از بیت المال که در انجام پیش پاافتاده ترین ماموریت ها مدتهاست عاجز و ناتوان بوده 
و سبب شده تا قاطبه مردم از آن رویگردان باشند. سازمانی که ظاهرا حرف تازه ای برای 
گفتن در ورزش ندارد و با تک روی ها و مونولوگ های بی سر و ته به دنبال اهداف خاص 
خودش است.از همین رو با این تشکیلات چند صد میلیاردی و بودجه ای که به فلک سر 
می کشد، مرجعیت رسانه ای را دودستی تقدیم رسانه های آنور آبی کرده! رسانه ای که 
حتی در حوزه سرگرمی و اوقات فراغت نیز تهی شده تا کمتر کسی رغبت به تماشایش 

داشته باشد.
مجموعه ای با اینهمه ضعف آشکار و نهان حالا چند صباحیست که شمشیر برداشته 
و به جان ورزش افتاده. ورزشی که شاید تنها نقطه امید و دلخوشی این مردم در انتهای 
زندگی تلخ و دغدغه های بیشمار و مشکلات کمرشکن باشد اما امروز مورد هجوم رسانه 
ملی قرار گرفته که با تازیانه وحشتناکی آن را می نوازند؛ گویی رسانه ملی ماموریت یافته 

تا تتمه امید و دلخوشی مردم را هم در این روزهای سخت بگیرد.
انتقادات یکسویه و شخصی یک مجری باسابقه از تیم ملی که از هفته ای به هفته 
دیگر و از برنامه ای به برنامه دیگر و هر بار با شدت و حدت بیشتر تکرار می شود، اوج بی 
رحمی در قبال تیمی است که امروز با همه معایب و ایرادات آشکار و نهانش و کیفیت 

فنی پرانتقادش صدرنشین گروه است و یک نفس تا جام جهانی فاصله دارد.

تیمی که کادر فنی اش هزار و یک مساله دارند و با ادبیات و رفتارهای عجیب و غریب بر 
آتش اختلاف می  دمند اما همه این اشتباهات هم دلیلی بر آن نیست که چشم بر روی 
نتیجه خوب و موفقیت تیم ببندیم و روی آنتن رسانه ای که با پول مردم اداره می شود، 

حرف های خودمان را بزنیم.
این مسیر کج و غلط اما تنها به فوتبال و تیم ملی ختم نمی شود. ظاهرا رسانه ملی به 
سمت زدن ریشه ورزش میل می کند و به نظر این خط مشی و سیاست جدید است؛ 
حمله به ورزش حتی به غلط! بعد از بلوای تیم ملی این بار انتخابات فدراسیون بولینگ 
و بیلیارد دستمایه انتقادات رسانه ملی شده و حیرت انگیز اینکه این انتقادات غلط را به 
بدوی ترین شکل ممکن انجام می دهد. مجری روبروی دوربین می ایستد، به دوربین زل 
می زند و مونولوگی طولانی و سراپا اشتباه و از اساس غلط را به خورد مخاطب می دهد. 
این بار آقایان پا را فراتر گذاشته اند و حتی به خود زحمت نمی دهند که این انتقادات را 
از زبان سوم شخص و یک فرد دیگر روی آنتن ببرند و همه انتقادات در هر عرصه ای به 
شکل مستقیم از سوی مجری در قامت دانای کل مطرح می شود. مشتی اطلاعات بی 

پایه و اساس که هیچ نسبتی با واقعیت ندارد.
در صدا و سیما چنان از عدم صلاحیت هاشم اسکندری حرف می زنند که وزیر ورزش 
و جوانان مطابق قانون ابلاغ شده این انتخابات را برگزار کرده و اتفاقا روز گذشته هم حکم 

رییس جدید فدراسیون بولینگ و بیلیارد به اسکندری اهدا شد.
این رویکرد جدید و عجیب صداوسیما در تقابل ورزش تاکنون در تاریخ رسانه سابقه 
نداشته. گویی رسانه ملی تصمیم گرفته به سمت نابودی ورزش میل کند و هیچکس هم 

جلودارش نیست!

ماموریت جدید رسانه ملی
میلکردنبهسمتلجباورزش!

موسیمانه: الاهلی سوپراستار دارد
برای یک بازی جذاب و پر هیجان به جده آمده ایم

سرمربی استقلال درباره دیدار مقابل نماینده عربستانی گفت: الاهلی بازیکنان بزرگ و سوپراستاری در اختیار 
دارد.

به گزارش ایسنا، استقلال ایران امروز در چارچوب هفته ششم لیگ نخبگان آسیا در شهر جده به مصاف 
الاهلی عربستان می رود.

پیتسو موسیمانه، سرمربی استقلال در نشست خبری پیش از بازی با الاهلی عربستان گفت: ما فردا مقابل 
تیم بزرگی بازی خواهیم کرد. الاهلی تیم سابق من است و الان نسبت به گذشته تیم بسیار بهتری در اختیار 
دارد. الاهلی بازیکنان بزرگ و سوپراستاری در اختیار دارد و نسبت به گذشته، این تیم قدرت فنی بسیار بالاتری 
دارد. می دانم که بازی فردا بازی سختی برای استقلال خواهد بود. او در ادامه توضیح داد: اگر فردا موفق به 
کسب نتیجه شویم، برای ما این اتفاق بسیار مطلوب است، ولی باید صادق باشیم و حقیقت را قبول کنیم که 
در برابر این تیم با این ستاره ها کار آسانی نداریم. به هر حال فوتبال قوانین خودش را دارد. من به تیم خودم 
ایمان دارم و می دانم که اگر تمام تلاش خود را به کار بگیریم، می توانیم نتیجه خوبی را به دست بیاوریم. ما 
اینجا فقط برای دیدار و ملاقات با الاهلی نیامدیم، بلکه برای یک بازی جذاب و پر هیجان آمدیم تا بهترین نمایش 
خود را به اجرا بگذاریم. ما می خواهیم نمایش خوبی برای هواداران مان که این جا کنار ما نیستند داشته باشیم. 
از طرفی ما نماینده فوتبال ایران هستیم، پس باید بهترین عملکرد خود را در زمین داشته باشیم. سرمربی تیم 
فوتبال استقلال در بخش دیگری از توضیحاتش گفت: درست است که آن ها چند سوپراستار در اختیار دارند اما 
نتیجه در زمین مسابقه مشخص می شود. ما هم باید بهترین عملکرد خود را داشته باشیم. به خاطر همین من 
از تیمم انتظار دارم. وقتی شما مقابل تیم های بزرگ با سوپراستارهای زیاد بازی می کنید، باید امیدوار به کسب 
نتیجه باشید. اگر خوب بجنگید و خوب مبارزه کنید، قطعا به یک نتیجه ایده آل دست پیدا می کنید. سرمربی تیم 
فوتبال استقلال در پاسخ به سوال خبرنگاری مبنی بر این که چه حسی دارید که در برابر تیم سابق خود بازی 
می کنید؟ گفت: حس خوبی دارم که مقابل الاهلی عربستان بازی می کنم. در دنیای فوتبال این اتفاق بارها رخ 

داده و طبیعت فوتبال این است، باید بپذیریم که این موضوع بخشی از قانون فوتبال است.

گاریدو: باید مقابل الشرطه شانس هم داشته باشیم
می دانیم به برد نیاز داریم

سرمربی تیم فوتبال پرسپولیس از آمادگی بازیکنانش پیش از دیدار با الشرطه عراق ابراز رضایت 
کرد.

به گزارش ایسنا، تیم فوتبال پرسپولیس در جریان هفته ششم لیگ نخبگان آسیا، عصر امروز در ورزشگاه 
حمد بن خلیفه شهر دوحه قطر، میزبان الشرطه عراق است. خوان کارلوس گاریدو سرمربی پرسپولیس در 
نشست خبری پیش از این دیدار اظهار کرد: ما تمرینات خوبی انجام دادیم  و برای بازی فردا آماده هستیم. 
قطعا لیگ نخبنگان برای ما یک جام بسیار مهم است. ما در یک بازی مهم و کلیدی در راه صعود به مرحله 

بعد هستیم و می دانیم که به برد نیاز داریم.
او افزود: باید خیلی تلاش کنیم که امتیازات را به دست بیاوریم. به نظرم ما در شکل خوبی به این بازی 
می رسیم چون خوب تمرین کرده ایم و امکانات تمرینی خوبی داشته ایم. به نظرم بازیکنان برای بازی فردا 
آماده هستند و در چند روز گذشته بسیار خوب کار کرده اند. از شرایط تمرینی بسیار راضی هستیم و همه 
اعضای تیم روی بازی فردا تمرکز کرده اند. این خواسته را در بازیکنان احساس می کنم که می خواند بازی 

را ببرند. ما نیاز به سه امتیاز داریم.
سرمربی پرسپولیس ادامه داد: صادقانه بگوییم ما در بازی قبل مستحق گرفتن امتیازات بیشتری بودیم 
اما با کار بیشتر فردا به آن چیزی که استحقاق آن را داریم می رسیم. همه ما در مسیر خوبی هستیم و 
سخت تلاش می کنیم و فکر می کنم فردا دیگر وقت آن است که شانس با ما یار باشد تا در زمان مناسب 
گل بزنیم و در بازی خوش شانس باشیم. فردا هم کنار هم تلاش می کنیم و کنار هم و متحد هستیم و 

نشان می دهیم چقدر حرفه ای هستیم. ما خوب کار می کنیم و در مسیر خوبی هستیم.
گاریدو در ادامه این نشست خبری گفت: ما می دانیم در لیگ  نخبگان هستیم و هیچ بازی ای در این 
لیگ آسان نیست. همه حریفان خوب هستند که به این مرحله رسیده اند. فردا باید با همه توان بازی کنیم 
و شانس هم باید با ما یاری کند. در این چند روز روی آمادگی خودمان کار کرده ایم و سه امتیاز حیاتی 

بازی را به دست بیاوریم.


